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Abstract
The importance of studying the Islamic architecture art that is one of the indispensable
sciences for knowing many aspects of the Islamic civilization history. The art of Islamic
architecture has developed in Algeria through various stages, creating distinct cultural
and historical architectural styles, imposing her special image, which were evident in
cities and buildings. Antique palaces, despite their simplicity, such as the Tiout Palace,
which relied on natural local materials in its construction, still stand tall despite the
climatic conditions it faced, and remain an important civilizational, cultural and material
resource in the search for the past in its various dimensions.
Keywords: architecture, Islamic architecture, desert palaces, Tiout
resumeé
L’importance de 1’étude de I’architecture islamique réside dans le fait qu’elle constitue
une science indispensable pour connaitre de nombreux aspects de I’histoire de la
civilisation islamique , l'art de l'architecture islamique en Algérie s'est développé a
travers diverses étapes, créant des styles architecturaux culturels et historiques distincts,
imposant des images particuliéres, qui étaient évidentes dans les villes, batiments et
palais anciens malgré leur simplicité, comme le palais de Tiout, qui reposait sur des
matériaux naturels locaux dans sa construction, il reste debout malgré les conditions
climatiques auxquelles il est confronté. Il demeure une ressource civilisationnelle,
culturelle et matérielle importante dans la recherche du passé dans ses differentes
dimensions

Mots clés : architecture, architecture islamique, palais du désert, Tiout
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